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Folketingets Social- og Indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 11. oktober 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 38 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmål nr. 38: 

”Hvad mener ministeren skal være konsekvensen af, at Ankestyrelsen ikke overholder 

lovgivningen i forhold til sagsbehandlingstider? Der henvises til Statsrevisorernes 

beretning (16/2018) om Ankestyrelsens sagsbehandlingstider og produktivitet og mi-

nisterens redegørelse hertil af 5. juli 2019.” 

Svar: 

Jeg er naturligvis optaget af, at Ankestyrelsen overholder lovbestemte frister for sags-

behandlingstiderne. Jeg kan oplyse, at departementet ekstraordinært hver måned 

siden juni 2019 har fulgt udviklingen i sagsbehandlingstiderne for alle Ankestyrelsens 

sagsområder med frister, som er fastsat på baggrund af lovgivning. Herudover arbej-

der Ankestyrelsen efter aftale med departementet på en model for afrapportering af 

årsager til udviklingen i sagsbehandlingstider på sagsområder med lovbestemte frister.  
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